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BROI.0012.3.3.2011 
 
 

Protokół nr 3/11 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 31 marca 2011 roku 
 

 1.Otwarcie obrad Komisji  
 

 W dniu 31 marca 2011 roku  o godzinie 10:15  Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i 
Sportu Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków Komisji 
oraz zaproszonych gości w osobie Pana Piotra Jabłońskiego Dyrektora Wielofunkcyjnej Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu oraz Pana Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych- Piotra Jacka Zbonikowskiego.  
 

2. Stwierdzenie quorum 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 6 
osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane quorum. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji  powiedział, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji Edukacji 
Kultury i Sportu  członkowie komisji otrzymali porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Przyjęcie protokołu nr 2/11 z dnia 17 lutego 2011 roku.  
5. Analiza projektu uchwały w sprawie przekształcenia Pogotowia Opiekuńczego w Brzeziu w 

placówkę wielofunkcyjną o charakterze socjalizacyjno-interwencyjnym pod nazwą 
“Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza w Brzeziu”. 

6. Rozpatrzenie informacji o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2011/12, dla których 
organem prowadzącym jest powiat włocławski.  

7. Rozpatrzenie informacji z realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i sportu za rok 
2010.  

8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie obrad. 

 
Następnie Przewodniczący Komisji zaproponował poszerzenie porządku obrad o punkt pod nazwą 
Analiza projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji Zarządu Powiatu we Włocławku z 
realizacji “Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami , o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie , których cele statutowe obejmują prowadzenie 
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działalności pożytku publicznego na 2010 rok po uzgodnieniach z członkami zespołu doradczo-
inicjatywnego, który będzie pkt. 8 a dotychczasowy pkt. 8 Sprawy różne będzie pkt. 9. Porządek 
obrad będzie składał się z 11 punktów. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają inne 
propozycje, wobec braku propozycji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest 
za wprowadzeniem do porządku obrad punktu pod nazwą: “Analiza projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia informacji Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji “Programu współpracy organów 
Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami , o których mowa 
w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie , których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na 
2010 rok po uzgodnieniach z członkami zespołu doradczo-inicjatywnego.” i przeprowadził 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że do porządek 
obrad poszerzono p pkt pod nazwą “Analiza projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji 
Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji “Programu współpracy organów Powiatu 
Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami , o których mowa w art. 3 
ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie , 
których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na 2010 rok po 
uzgodnieniach z członkami zespołu doradczo-inicjatywnego.” 
Następnie Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem poszerzonego 
porządku obrad przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że nowy 
porządek obrad został przyjęty.  
Przyjęty porządek obrad przedstawiał się  następująco: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Przyjęcie protokołu nr 2/11 z dnia 17 lutego 2011 roku.  
5. Analiza projektu uchwały w sprawie przekształcenia Pogotowia Opiekuńczego w Brzeziu w 

placówkę wielofunkcyjną o charakterze socjalizacyjno-interwencyjnym pod nazwą 
“Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza w Brzeziu”. 

6. Rozpatrzenie informacji o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2011/12, dla których 
organem prowadzącym jest powiat włocławski.  

7. Rozpatrzenie informacji z realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i sportu za rok 
2010.  

8. Analiza projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji Zarządu Powiatu we Włocławku z 
realizacji “Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami , o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie , których cele 
statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na 2010 rok po 
uzgodnieniach z członkami zespołu doradczo-inicjatywnego. 

9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie obrad. 
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Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4. Przyjęcie protokołu nr 2/11 z dnia 17 lutego 2011 roku.  
Przewodniczący Komisji poinformował członków komisji, iż z ostatniego posiedzenia Komisji 
został sporządzony protokół nr 2/11 z dnia 17 lutego 2011 roku, który był do wglądu w Wydziale 
Spraw Obywatelskich i Organów Powiatu  przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół nr 
2/11 z dnia 17 lutego 2011 roku został przyjęty.  
 

5. Analiza projektu uchwały w sprawie przekształcenia Pogotowia Opiekuńczego w Brzeziu 
w placówkę wielofunkcyjną o charakterze socjalizacyjno-interwencyjnym pod nazwą 
“Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza w Brzeziu”. 
 

Przewodniczący Komisji poprosił  Pana Piotra Jabłońskiego Dyrektora Wielofunkcyjnej Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej o przedstawienie informacji.  
Pan Piotr Jabłoński Dyrektor Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 
poinformował, iż w dniach 22,23,28 i 29 września 2010 r. w Wielofunkcyjnej Placówce 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu przeprowadzona została kontrola kompleksowa zlecona 
przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego. Podczas kontroli zakwestionowano podstawy prawne, 
znajdujące się w § 1 aktualnie obowiązującego Statutu jednostki. Pan Dyrektor po raz pierwszy się 
spotkał z taką sytuacją, kiedy zmieniają się przepisy, to należy wprowadzać ich aktualizację.  
Jednak w zaleceniach pokontrolnych zobowiązano dyrektora do aktualizacji Statutu placówki. 
Sprawa ta była konsultowana z Panią Dyrektor PCPR, prawnikiem, a także biurem prawnym 
Wojewody, gdzie wszyscy okazywali zdziwienie. Jednakże padło stwierdzenie, że skoro było takie 
zalecenie pokontrolne, trzeba  wszcząć procedury i dokonać poprawek. Zmiana nazwy Placówki 
nastąpiła z dniem 1 października 2006 roku.   
Radny Jacek Jabłoński stwierdził, że statut placówki nie jest starym dokumentem, ponieważ 
został uchwalony w roku 2006. Radny zapytał, czy osoba tworząca statut w 2006 roku popełniła 
błąd, bo jeśli radny dobrze rozumie, przepisy nie uległy zmianie? Radny zapytał, czy był to błąd 
ustawodawcy i wszystkie placówki tego typu muszą zmienić statuty, czy tylko dotyczy to 
Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu.  
Pan Piotr Jabłoński Dyrektor Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 
poinformował, iż w Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim również odbyła się kompleksowa 
kontrola zlecona przez Wojewodę dotycząca osiągnięcia standardów podobnie jak w Placówce 
znajdującej sie w Brzeziu. Mimo tego, że Dom Dziecka w Lubieniu Kujawskim miał przyjęty statut 
w tym samym momencie, ponieważ wynikało to ze zmiany ustawy o finansach publicznych z 2005 
roku, która nałożyła na organy prowadzące obowiązek nadania statutów jednostkom. Dyrektor 
zaznaczył, że w Lubieniu Kujawskim takiego zalecenia pokontrolnego nie było. Pan Dyrektor po 
raz pierwszy się spotkał z taką sytuacją, kiedy zmieniają się przepisy. 
Radny Jacek Jabłoński zapytał, czy zmiana to pociąga za sobą jakieś skutki finansowe? Czy jest 
to jakiś problem dla placówki? 
Pan Piotr Jabłoński Dyrektor Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 
poinformował, iż to zadanie nie przynosi żadnych skutków finansowych jest to zmiana 
kosmetyczna.  
Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że na dzisiejszej Komisji radni analizują tylko projekt 
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uchwały w związku z tym radny zwrócił się z wnioskiem, aby Biuro Rady i Ochrony Informacji 
przed trafieniem tego projektu na Sesje skonsultowało tę uchwałę pod kontem  prawnym. Projekt 
został podpisany przez Radcę Prawnego ale radnemu chodzi meritum sprawy i podstawę prawną, 
żeby do Sesji zostało to jeszcze sprawdzone. 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za podjęciem wniosku, aby Biuro Rady i Ochrony 
Informacji skonsultowało projekt uchwały w sprawie przekształcenia Pogotowia Opiekuńczego w 
Brzeziu w placówkę wielofunkcyjną o charakterze socjalizacyjno-interwencyjnym pod nazwą 
“Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza w Brzeziu” pod kontem prawnym przed 
skierowaniem w/w  projektu uchwały na obrady Sesji Rady Powiatu i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0  
wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja  
podjęła następujący wniosek:  aby Biuro Rady i Ochrony Informacji skonsultowało projekt 
uchwały w sprawie przekształcenia Pogotowia Opiekuńczego w Brzeziu w placówkę 
wielofunkcyjną o charakterze socjalizacyjno-interwencyjnym pod nazwą “Wielofunkcyjna 
Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza w Brzeziu” pod kontem prawnym przed skierowaniem w/w  
projektu uchwały na obrady Sesji Rady Powiatu. 
Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Pogotowia Opiekuńczego w Brzeziu w placówkę 
wielofunkcyjną o charakterze socjalizacyjno-interwencyjnym pod nazwą “Wielofunkcyjna 
Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza w Brzeziu”stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

6. Rozpatrzenie informacji o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2011/12, dla których 
organem prowadzącym jest powiat włocławski.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że na dzisiejszym posiedzeniu jest obecny pan naczelnik 
Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Piotr Jacek Zbonikowski, którego poprosił o 
przedstawienie informacji.  
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformował członków Komisji, iż  powiat włocławski w zakresie działalności oświaty i 
wychowania jest organem prowadzącym dla 4 zespołów szkół ponadgimnazjalnych, samodzielnego 
LO dla młodzieży i Samodzielnego LO dla Dorosłych, 1 Zespołu Szkół Specjalnych, 2 Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznych, 1 Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej i 
Domu Dziecka. Przedłożony materiał jest dosyć szczegółowym, w związku z tym Pan Naczelnik 
wyjaśnił, że rozeznanie odnośnie profili jak i ilości klas na przyszły rok szkolny zostały 
przygotowane w oparciu o rozeznanie dokonane przez dyrektorów na kształcenie w danych 
profilach jak również  i ilości uczniów chętnych do nauki w poszczególnych typach szkół. Po raz 
pierwszy dyrektorzy w zeszłym roku złożyli zapotrzebowanie na zadania rzeczowe, które 
potwierdziły się w 100 paru procentach. Dyrektorzy proponują w nowym roku szkolnym otworzyć 
dwadzieścia oddziałów, łączna liczba 500 uczniów. Liczba absolwentów planowana jest na 362 
uczniów, czyli nabór będzie większy o 138 uczniów. Jest to bardzo ambitny plan – wysoko 
postawiona poprzeczka. W poprzednich latach zdarzało się, że były to tzw. „pobożne życzenia”, ale 
w zeszłym roku te założenia zostały spełnione. Intencją zarówno polityki oświatowej Zarządu oraz 
intencją dyrektorów jest to, żeby jak najwięcej uczniów edukowało się w Powiecie Włocławskim. 
Dlatego dyrektorzy szkół w różny sposób, m.in. poprzez atrakcyjne oferty, zachęcają uczniów do 
wybierania szkół powiatowych. W przedstawionej informacji istotny jest zapis, wymagający zgody 
Zarządu Powiatu, o uruchamianiu oddziałów mniejszych niż 25 uczniów. Wnioski w tej sprawie 
będą rozpatrywane do 20 lipca br. Wymagana liczba 25 uczniów gwarantuje utrzymanie danego 
kierunku subwencji oświatowej. Jedynie w przypadku szkół dla dorosłych ten termin jest 



5 

przedłużony do 30 sierpnia 2011 roku. Naczelnik uzupełnił informację, iż jeden z Dyrektorów 
szkół zgłosił nowy kierunek kształcenia – Aranżacja wnętrz i ogrodów.  
Radny Jacek Jabłoński powiedział, że faktycznie informacja jest opracowana w sposób 
wyczerpujący. Radny znalazł “reklamę” tylko jednej ze szkół, ponieważ w tej informacji znajduje 
się tylko szczegółowy opis ZS w Chodczu, dlaczego nie ma opisu pozostałych szkół? Dyrektor ZS 
w Chodczu planuje nabór uczniów do dodatkowej klasy LO w związku z tym radny zapytał, czy 
taka nowa klasa licealna nie jest konkurencją dla pozostałych szkół? Czy jest to konsultowane z 
pozostałymi Dyrektorami, czy dyrektorzy nie stanowią dla siebie konkurencji? Jeśli natomiast 
chodzi o szkoły niepubliczne to w informacji posłużono się takim skrótem jak: Liceum 
Ogólnokształcące dla dorosłych SCE w Lubaniu. Radny rozumie, że ten skrót oznacza 
Samorządowe Centrum Edukacji. Radny poprosił o potwierdzenie tego skrótu. W każdej ze szkół 
planuje sie utworzenie większej ilości klas niż w obecnym roku szkolnym. Radny zapytał, czy jest 
to przemyślana decyzja, i czy jest szansa, żeby  wszędzie powstawały nowe klasy? W większości 
planowane jest o 1 klasę więcej.  
Przewodniczący Komisji zapytał,  z czego wzięła się optymistyczne szacunki Dyrektorów 
określające nabór na 500 uczniów. 
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
odpowiedział informacja o naborze jest sporządzona na podstawie sprawozdań dyrektorów szkół 
przesyłanych do Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych. Dyrektor ZS w Chodczu 
przedstawiła informacje w bardzo szczegółowy sposób.  Nie było ingerencji wydziału w informacje 
przekazywane przez Dyrektorów szkół. Jeśli chodzi o uzupełnianie LO to jest taki zwyczaj 
organizowania co miesiąc spotkania z Dyrektorami szkół i ciągle poszukiwane są nowe 
rozwiązania. Po konsultacja Starosta daje “zielone światło” pomysłom dyrektorów poszczególnych 
szkół. Każdy pomysł jest poprzedzany konsultacjami ze środowiskiem, ankietami itp. Każda ze 
szkół ponadgimnazjalnych organizuje i zaprasza młodzież szkół gimnazjalnych. Dyrektorzy 
przeprowadzają ankiety wśród młodzieży gimnazjalnej oraz organizują spotkania z rodzicami. 
Nauczyciele biorą udział w zebraniach rad Rodziców szkół gimnazjalnych w celu rozeznania 
zainteresowania szkołami. W wyniku tych działań dyrektorzy zaproponowali propozycje 
przedstawione w omawianej informacji.  Naczelnik odniósł się do pytania Pana Przewodniczącego 
Komisji, mówiąc, że ten optymistyczny szacunek bierze się z badania środowiska przez dyrektorów 
szkół.  W poprzednim roku zaplanowane zadania rzeczowe udało się zrealizować w 100%. ten 
optymizm bierze sie również z przesłanek ubiegłorocznych. Oprócz tak wysokiego stopnia 
realizacji utworzono o 2 klasy więcej. Po raz pierwszy w historii szkoły włocławskie stały sie mnie 
konkurencyjne dla szkół prowadzonych przez powiat włocławski. Jeśli nie uda się utworzyć tych 
klas to nie będzie żadnych skutków finansowych. Dyrektorzy chcą, żeby tak było i dobrze jeśli się 
tak stanie.  W budżecie zapewniane są środki na tyle uczniów ile faktycznie przychodzi. Na tej 
podstawie określana jest subwencja i do 30 września musi zostać określona ilość uczniów 
przyjętych do szkół. W jednym z numerów gazety powiatowej ma zostać poświęcona strona 
opisująca nabór do szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez powiat włocławski. Naczelnik 
zaznaczył, że szkoły z terenu powiatu włocławskiego powinny się wzajemnie uzupełniać. 
Najważniejsze jest aby szkoły powiatowe były konkurencyjne dla szkół włocławskich, ponieważ 
pieniądz idzie za uczniem.  
Przewodniczący Komisji powitał na posiedzeniu Komisji Pana Starostę Włocławskiego – 
Kazimierza Kacę. 
Radny Jacek Jabłoński ponowił pytanie o wyjaśnienie skrótu SCE? 
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
odpowiedział, że skrót ten oznacza Samorządowe Centrum Edukacji.  
Radny Marek Jaskulski zapytał w których szkołach powstały nowe klasy? Radny zaznaczył, że 
zwiększenie liczby uczniów w szkołach dla których organem prowadzącym jest powiat to zasługa 
zarówno Dyrektorów szkół jak i Naczelnika Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych.  
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Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
odpowiedział, że 2 klasy powstały w LO w Kowalu oraz ZS w Lubrańcu. Naczelnik zaznaczył, że 
za uczniem idzie subwencja oświatowa.  
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji.  
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem informacji o naborze 
uczniów do szkół na rok szkolny 2011/12, dla których organem prowadzącym jest powiat 
włocławski i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, ze informacja o 
naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2011/12, dla których organem prowadzącym jest powiat 
włocławski została przyjęta.  
Informacja o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2011/12, dla których organem 
prowadzącym jest powiat włocławski stanowi załącznik nr 5 do niniejszego projektu uchwały. 
 

7. Rozpatrzenie informacji z realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i sportu za rok 
2010.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że na dzisiejszym posiedzeniu jest obecny Pan Naczelnik 
Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Piotr Jacek Zbonikowski, którego poprosił o 
przedstawienie informacji.  
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformował członków Komisji, iż zadania będące przedmiotem niniejszej informacji są 
realizowane przez powiat  w ramach: 
1. Działu 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego. 
2. Działu 926 Kultura fizyczna i sport.   
Powiat Włocławski w 2010 roku zrealizował wszystkie zaplanowane zadania w zakresie kultury i 
ochrony dziedzictwa narodowego, wykorzystując przy tym 95,76 % środków finansowych 
zabezpieczonych w Dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego. W 2010 r. w drodze 
otwartego konkursu ofert Zarząd Powiatu we Włocławku zlecił do realizacji 7 zadań w zakresie 
upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji na łączną kwotę 14.900,00 zł. z 
czego dokonano zwrotu niewykorzystanej dotacji w wysokości 523,17 zł. Wszystkie zadania 
zlecone w tym zakresie zostały zrealizowane. Jedno z zadań zleconych w zakresie upowszechniania 
kultury fizycznej i sportu nie zostało zrealizowane. Uczniowski Klub Sportowy „Lubienianka” w 
Lubieniu Kujawskim, któremu Zarząd Powiatu zlecił zadanie pn. „V Mistrzostwa Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Tenisie Stołowym”, 
wycofał się z jego realizacji jeszcze przed podpisaniem umowy. Bezpośrednią przyczyną 
rezygnacji były nieprzewidziane wcześniej trudności kadrowe i organizacyjne. Decyzję o 
wyrażeniu zgody na odstąpienie od realizacji w/w zadania publicznego podjął Zarząd Powiatu we 
Włocławku uchwałą nr 497/10 z dnia 14 października 2010 r.    
Radny Jacek Jabłoński powiedział, że  w informacji nie znalazł się termin rajdu rowerowego. 
Radny zapytał, czy środki finansowe przeznaczać na ta imprezę pochodzą z innego działu dlatego 
też nie zostało to ujęte w omawianej informacji.  
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformował członków Komisji, iż przed wprowadzeniem nowego regulaminu organizacyjnego 
organizacja tej imprezy znajdowała się w innym wydziale i dlatego tez nie zostało to zamieszczone 
w informacji.  
Radny Jacek Jabłoński powiedział, że w ubiegłych latach oraz poprzednim roku szkolnym 
Starostwo Powiatowe organizowało turnieje piłki siatkowej i koszykowej a także piłki halowej dla 
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chłopców. Były to turnieje o puchar Starosty, Przewodniczącego Rady. Była to bardzo fajna 
impreza, która odbywała się w szkołach powiatowych. Po raz pierwszy w tym roku impreza ta się 
nie odbyła, radny zapytał co było powodem? 
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformował członków Komisji, iż założeniem Naczelnik było to, aby imprezy powiatowe miały 
odpowiednią rangę. Naczelnik uczestniczył 2 razy w turnieju o którym wspomniał Pan Radny 
Jacek Jabłoński to w turnieju brało tylko udział 4 lub 5 drużyn, nie było praktycznie żadnej 
rywalizacji. Naczelnik chciałby aby te skromne środki finansowe były przeznaczane na imprezy, 
które będą miały rangę imprez powiatowych. To była jedna z przyczyn a po drugie 
prawdopodobnie nie została złożona żadna oferta.  
Radny Jacek Jabłoński powiedział, że należy wyróżnić Dyrektorów, którzy zrealizowali większy 
nabór uczniów ale radny uważa, że jeśli nie ma zainteresowania takimi turniejami to źle świadczy o 
nauczycielach wychowania  fizycznego oraz dyrektorach szkół, którzy nie potrafią ich do tego 
dopingować. Jest to jakaś reklama na Powiatu Włocławskiego. Radny uważa, że to była bardzo 
fajna impreza i cieszyły się wielkim zainteresowaniem. Jeśli jest to wina nauczycieli lub 
Dyrektorów to warto byłoby z nimi na ten temat porozmawiać. .  
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformował członków Komisji, iż nagrody Starosty jest instrumentem aby nagradzać nauczycieli 
i dyrektorów za zaangażowanie w prace na rzecz rozwoju szkół powiatowych.  
Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, kto jest za przyjęciem informacji z realizacji 
zadań publicznych w zakresie kultury i sportu za rok 2010 i przeprowadził procedurę głosowania. 
wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła informację z realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i sportu za rok 2010.  
Informacja z realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i sportu za rok 2010 stanowi załącznik 
nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

8. Analiza projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji Zarządu Powiatu we Włocławku 
z realizacji “Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami , o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, których cele 
statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na 2010 rok po 
uzgodnieniach z członkami zespołu doradczo-inicjatywnego. 
 

Przewodniczący Komisji powiedział, że pkt. 8 to pkt. O który został poszerzony porządek obrad.  
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, że w dniu dzisiejszym otrzymali projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia informacji Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji “Programu współpracy 
organów Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami , o 
których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego na 2010 rok po uzgodnieniach z członkami zespołu doradczo-inicjatywnego.  
Przewodniczący Komisji poprosił pana Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Piotra 
Jacka Zbonikowskiego, którego poprosił o przedstawienie informacji.  
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformował członków Komisji, iż na podstawie art. 5a ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie oraz zgodnie z § 4 przywołanej uchwały, Zarząd Powiatu we 
Włocławku  w terminie do dnia 30 kwietnia 2010 roku jest zobowiązany do przedstawienia Radzie 
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Powiatu informacji z realizacji programu za 2010 rok. Informacja została przygotowana na 
podstawie materiałów przekazanych przez podmioty odpowiedzialne za realizację lub koordynację 
zadań uwzględnionych w programie.  Projekt niniejszej uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez członków zespołu doradczo – inicjatywnego na spotkaniu w dniu 23 marca 2011 r. Niniejszą 
informację sporządził Wydział Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych na podstawie sprawozdań 
złożonych przez: Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, Powiatowy Urząd Pracy 
we Włocławku, Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku oraz 
Wydział Ochrony Środowiska i Administracji Budowlanej Starostwa Powiatowego we Włocławku. 
Przewodniczący Komisji powiedział, że jest to obszerna informacja i poprosił naczelnika o 
przedstawienie skrótowej informacji.  
Radny Jacek Jabłoński zaproponował aby naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw 
Społecznych przestawił informację albo należałoby się zastanowić aby przełożyć ten pkt. na kolejne 
posiedzenie Komisji.  
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformował członków Komisji, iż Zadania, za realizację których odpowiedzialny był Zarząd 
Powiatu we Włocławku były realizowane przez Zarząd Powiatu we Włocławku za pośrednictwem 
poszczególnych wydziałów Starostwa Powiatowego we Włocławku, w tym: Wydziału Środowiska, 
Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, Wydziału Rozwoju Lokalnego, Integracji Europejskiej i 
Promocji. Natomiast jeśli chodzi o pozostałe zadania to były one realizowane przez poszczególne 
jednostki. PUP- w zakresie zatrudnienia, SPZPS w sprawie zdrowia, PCPR- w zakresie pomocy 
osobom niepełnosprawnym. Naczelnik zaznaczył, że jeśli chodzi o sprawozdania poszczególnych 
jednostek to powinni dokonać tego poszczególni Dyrektorzy.  
Radny Jacek Jabłoński zaproponował, aby Komisja zajęła sie tym projektem uchwały na 
kolejnym posiedzeniu Komisji.  
Przewodniczący Komisji podjął decyzje o przełożeniu pkt 8 pod nazwą Analiza projektu uchwały 
w sprawie przyjęcia informacji Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji “Programu współpracy 
organów Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami , o 
których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego na 2010 rok po uzgodnieniach z członkami zespołu doradczo-inicjatywnego. 
 

6. Sprawy różne 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy radni mają jakieś sprawy, które należałoby poruszyć w tym 
punkcie? 
Radny Tomasz Chymkowski wycofał wniosek, aby Biuro Rady i Ochrony Informacji 
skonsultowało projekt uchwały w sprawie przekształcenia Pogotowia Opiekuńczego w Brzeziu w 
placówkę wielofunkcyjną o charakterze socjalizacyjno-interwencyjnym pod nazwą 
“Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza w Brzeziu” pod kontem prawnym przed 
skierowaniem w/w  projektu uchwały na obrady Sesji Rady Powiatu, ponieważ zostały wyjaśnione 
wszystkie wątpliwości. 
Radny Jacek Jabłoński poprosił radnego Tomasza Chymkowskiego o wyjaśnienie na czym 
polegały te wyjaśnienia wątpliwości prawnych, ponieważ Radny też miał uwagi do tego projektu. 
Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że same wątpliwości prawne dotyczyły kwestii 
dzienników ustaw. Na projekcie faktycznie jest opinia radcy prawnego PCPR i radcy Starostwa 
Powiatowego. Pod kontem prawnym ta uchwała jest przygotowania prawidłowo. Na dzień 
dzisiejszy radny domniemywa że ta uchwała jest prawidłowa i będzie się tego trzymał.  
Radny Jacek Jabłoński zapytał, czy chodzi o to, że w 2006 roku ktoś nie dopatrzył uchybień a 
teraz ta uchwała jest prawidłowa? 
Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że radnemu chodziło o kontekst techniczny uchwały a 
nie kontekst szczegółowy roku 2006. Radny stwierdził, że jest wiele dzienników ustaw i trudno 
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zgłębić wiedze. 
Przewodniczący Komisji w związku z tym zapytał członków Komisji, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przekształcenia Pogotowia Opiekuńczego w Brzeziu 
w placówkę wielofunkcyjną o charakterze socjalizacyjno-interwencyjnym pod nazwą 
“Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza w Brzeziu” i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, ze Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekształcenia Pogotowia Opiekuńczego w 
Brzeziu w placówkę wielofunkcyjną o charakterze socjalizacyjno-interwencyjnym pod nazwą 
“Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza w Brzeziu”. 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jeszcze jakieś sprawy, które 
należałoby poruszyć w tym punkcie.  
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformował członków Komisji, iż radni poprosili o wykaz zabytków powiatu włocławskiego i 
Naczelnik ma nadzieje, że te informacje dotarły do radnych. Mówiąc o zabytkach powiatu 
włocławskiego ma się na myśli wszystkie zabytki znajdujące się na terenie powiatu włocławskiego 
bez względu na jego właściciela. Powiat włocławski planuje oznakować wszystkie zabytki na 
terenie powiatu włocławskiego.  
Przewodniczący Komisji poprosił o przygotowanie na jedno z kolejnych posiedzeń Komisji 
informacje na temat ile absolwentów szkół ponadgimnazjalnych w typach szkół kończących się 
maturą  przystępuje do matury. Do radnego dotarły informację, iż klasa z klasy liczącej 25 osób do 
matury przystępuje 5 osób. Przewodniczący Komisji zapytał z czego to się bierze? Za czasów 
radnego wszyscy uczniowie przystępowali do matury.   
Pan Piotr Jacek Zbonikowski – Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformował członków Komisji, iż takie zadanie z realizacji zadań dydaktycznych było składane 
na jesieni ubiegłego roku. Naczelnik zaznaczył, że są szkoły powiatowe które osiągają wyniki 
matur na poziomie wyższej średniej niż średnia wojewódzka i krajowa. Najwięcej osób nie 
przystępujący do matury to typy szkół zawodowych, ponieważ niektóre osoby idą tylko do szkoły 
po to żeby zdobyć zawód. Naczelnik uważa, że uczniowie chociaż powinni spróbować.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że w informacja potem jest podawane że matura zdało 100% 
ale nie jest podawane że ze 100 uczniów przystępowało tylko 50.  
Radny Marek Jaskulski powiedział, że być może przyczyną jest nowa matura. Nowa matura 
obnażyła u potencjalnych maturzystów braki.  
Żadnych głosów nie było. 
 

7. Zakończenie obrad. 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 31 
marca 2011 roku  o godzinie  11:00 dokonała zamknięcia obrad Komisji. 
                                                                                                               

                                                                                  Przewodniczący Komisji   
Edukacji, Kultury i Sportu 

                  
                 
                                                                Karol Matusiak 

Sekretarz Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Tomasz Chymkowksi 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Marta Szarecka 


